
Interpellation till Tomas Kronstål 

Nu är installationen igång kring bredband. I minst ett område i kommunen köpte Telia upp tjänsten 

att gräva för kabelnedläggning. Efter ett antal  veckor har kommunen handlat upp samma bolag, som 

gräver i samma diken för kommunens kabelnedläggning. Vem bär ansvar för denna planering och hur 

ser du på detta tillvägagångssätt? 

Såväl bilar samt andra fordon slits av hål i täckta grävdiken. Ska dessa diken vara kvar till nästa år.  

För vänsterpartiet 2014-10-12 

Mvh 

Leif Svensson 

 


